

RKZRQ-09-05-2024-36009
May 10, 2024

General Counsel
Licensing Department
RAK Economic Zone (RAKEZ), Ras Al-Khaimah

موافقة مبدئية لممارسة نشاط/أنشطة الطيران
Initial Approval for Aviation Activity/ies

نحيطكم علمًا بأن دائرة الطيران المدني في رأس الخيمة ليس لديها أي مانع على شركة إنسانت افياشن سوليوشن ش.م.ح- ذ.م.م لتأسيس شركة جديدة مقرها في منطقة رأس الخيمة الاقتصادية (RAKEZ) للقيام بالأنشطة التالية:

1. 5159-70 - تجارة قطع غيار الطائرات ومكوناتها

يتم إصدار هذه الموافقة المبدئية بناءً على طلب الشركة المذكورة أعلاه دون تحمل الدائرة أو موظفيها أدنى مسؤولية، وتخضع للموافقة النهائية من قبل (راكز).

لمزيد من التفاصيل حول (CARs) ، يرجى الإطلاع على www.gcaa.gov.ae

ملحوظة: صلاحية هذه الرسالة سنة واحدة من تاريخ صدوره.

: على المرخص له الحصول على كافة الموافقات اللازمة من الجهات الحكومية المختصة في دولة الإمارات العربية المتحدة حسب الإقتضاء.

This is to inform you that the Department of Civil Aviation, RAK has no objection for Instant Aviation Solution FZ-LLC owned by Instant Aviation Solution FZ-LLC to establish a new firm based at the RAK Economic Zone (RAKEZ) to carry out the following activities:

I. 5159-70 - Aircraft Spare Parts & Components Trading

This initial approval is issued upon the request of the above-mentioned company without undertaking any responsibility by the Department of Civil Aviation or its officials and is subject to final approval of RAKEZ.

For more details on CARs, please refer to www.gcaa.gov.ae

Note : Validity of this letter is one year from the date of issue.

: Company must obtain the required approvals from the UAE Competent Government Authorities, as applicable.

Final Greetings



Engr. Salem Bin Sultan Al-Qasimi
Chairman
Department of Civil Aviation, Ras Al-Khaimah

